
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 13. september 2022, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Dea Højlund Damsgaard og Anne Mønsted Krog 

 
 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 16.08.22 HM/CM 
 
 
Referatet er godkendt. 
 

 
 

2. Velkommen til nye elevrepræsentanter    HM/CM 
     
 
Maya 8.1. og Holger 8.3. er valgt af elevrådet som elevrepræsentanter. 
 

 
 

3. Fremtidens folkeskole i Viborg – herunder høringssvar    HM/CM 
 
Er der noget nyt? Ny tildelingsmodel? Forslag til skolestruktur se bilag 1. Høringssvar fra Hald 
Ege Skole se bilag 2. Høringssvar fra alle skolebestyrelser se bilag 3.     
 
 
Lige pt. venter vi børne- og ungdomsudvalgets beslutning efter høringsperioden er afsluttet. Vi 
følger med og med stor opmærksomhed. 
 

 
 

4. Skoleboden    HM/CM 
 
Slagter Storm har opsagt samarbejdet omkring skoleboden, og har sidste dag her på skolen 
torsdag d. 13.okt. lige før efterårsferien. Prisstigninger m.m. gør at det ikke er rentabelt for Slag-
ter Storm at have skoleboden her eller på andre skoler.  Hvad skal vi gøre fremadrettet?  
 
 
Skoleboden på Hald Ege Skole leverer et supplement til elevernes madpakker.  
 
På kontaktforældremødet indhentes input fra forældrene og til næste skolebestyrelsesmøde 
drøftes de muligheder der er for levering af mad til skolen. En del af beslutningen bliver også pri-
oriteringen af, om der i skolens budget skal afsættes penge til at drifte skoleboden. 
 

 
 
 
 
 
 



5. Planlægning af kontaktforældremøde d. 04.10.22         HM/CM 
 
Punktet genoptages fra sidste møde. Hvad skal vi drøfte på mødet?  
 
Ideer fra sidste skolebestyrelsesmøde: Viden om skolestrukturdebatten, introduktion til mindset-
tænkningen på skolen, evaluering af de nye mobilregler.  
 
Vi besluttede følgende dagsorden til kontaktforældremødet: 
 

1. Information og drøftelse af den igangværende skolestrukturdebat. 

2. Bestyrelsen skal beslutte en ny fremtidig drift af skoleboden, så vi skal drøfte gode ideer 

og input til skoleboden.  

3. Skolebestyrelsen skal opdatere princippet omkring læring, studietid og hjemmearbejde. 

Information og drøftelse af dette.  

Klassens forældre kan spørges om følgende: 
- Gode ideer og input til drift af skoleboden fremadrettet? Husk at skoleboden er et supple-

ment til madpakken.  

- Input til princippet omkring læring, studietid og hjemmearbejde. Send gerne princippet 

med ud til forældrene.   

De andre forslag kan evt. bruges til forældrestormødet i foråret. 
   

 
 

6. Velkommen til et nyt skoleår           HM/CM 
 
Rundvisning på skolen.    
 
 
Skolebestyrelsen var en tur rundt på hele skolen. 
 

 
 

7. Foreningen ”Skolens venner” og frivillighed på Hald Ege Skole           HM/CM 
 
Kort introduktion så alle bestyrelsesmedlemmer kender til samarbejdet med Skolens Venner? 
Se bilag 4 og 5.   
 
 
Punktet er udsat til næste skolebestyrelsesmøde.  

 
 
 

8. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 
 
Elevrådet har nedsat forskellige udvalg, som i løbet af skoleåret arbejder med forskellige områ-
der.  
På sidste elevrådsmøde har de bl.a. drøftet: 

- at 8. årgang har et ønske om at stille hold til skolehåndboldturnering. 
- at der er et ønske om mikrobølgeovn m.m. til tilberedning af mad.   
- den daglige tilgang til motion og bevægelse og vigtigheden af dette.  
- at der er et ønske om ændring af bustiderne mod byen efter skoletid.  

  
 
 
 



9. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Opfølgning på høringssvar vedr. det kommunale budget – herunder 
hvorfor Hald Ege Skole er forsvundet ud af overslagsårene for renovering. Opfølgning på sam-
menhængsmodellen m.m. ved ny skolebestyrelse, skolens principper/politikker, frivillighed.     
 
 
Intet til referat.  
  

 
 

10. Meddelelser 
 
 
Intet til referat.  
 

 
 
11. Evt. 
 
På næste bestyrelsesmøde skal der tages billede til Aula og evt. Facebook.  
 

 


